
Legeplads Nyråd, 25. maj 2020 
 
Så kom det nye gyngestativ også på plads. Og sammen med det nye legetårn ser det hele bare 
godt og indbydende ud. Og det synes børnene i området heldigvis også. I hvert fald er aktiviteten 
på pladsen rigtig god. 
 
Sidste del af arbejdet bliver at 
etablere et bedre underlag 
omkring såvel legetårn som gynge. 
Arbejdet vil bestå i at fjerne 
græs/jord og efterfølgende opfylde 
med sand. 
 
Til det arbejde får vi en aften brug 
for en del trillebøre, skovle samt 
ikke mindst chauffører til 
redskaberne. Mail vil udsendt 
senere, når dette arbejde sættes i 
værk. 
 
Nyt vejskilt i Dyrehaven 
Skiltet med “Dyrehaven”, som efterhånden havde mistes al farve, er nu skiftet. Det skulle gerne 
give alle med ærinde i området bedre muligheder for at finde rundt. 
 
Gadelys 
En defekt lampe ved indkørslen til Dyrehaven er fjernet af Seas-NVE. Vi forventer at den kommer 
tilbage i fin stand, når samfundet igen normaliseres. 
 
Ubudne gæster - nej tak 
Vi må jo desværre erkende at rotter desværre et nødvendigt onde, heldigvis dog mest usynlige i 
vore kloakrør. Men flere har dog ind imellem haft besøg udendørs og i enkelte tilfælde også 
indendørs. En lille brist i et kloakrør er nok. 
I øjeblikket er området ramt i det nordvestlige hjørne (Dyrehaven 37) og det er man her godt og 
grundigt træt af. Derfor isættes rottespærre på alle afløbsrør og dermed er der lukket af til alle 
afløb. 
Er man usikker på om man også er ramt, så er det det bare om at få det anmeldt til kommunen – 
link . 
 
Generalforsamling 2020 
Der er vist ved at være lys forude i forhold at få afviklet årets generalforsamling. 
Vi afventer lige næste melding fra regeringen omkring forsamlingsstørrelse/restriktioner. Hvis det 
går som forventet, vil generalforsamlingen formentlig kunne afholdes inden udgangen af juni. 
 
Med venlig hilsen 
Grundejerforeningen 

https://vordingborg.dk/borger/miljoe-og-natur/skadedyr/rotter

